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Színes TV előadás Debrecenben 
Egyesületünk Rádió és Televízió Szakosztálya és a 

Debreceni METESZ Közlekedéstudományi Egyesülete közös 
rendezésben 1972. augusztus 18-án a METESZ Kossuth u. 8. 
szám alatti előadótermében előadást szervezett. Az előadás 
témája a Secam-rendszerű színes TV képátvitel volt. Az elő
adás elméleti jellegű volt, amelyen a színes T V képátvitel 
alapproblémái, a Secam színes TV rendszer, illetve a színes 
TV vevőkészülék felépítése került megtárgyalásra. Az elő
adást műszeres gyakorlati bemutató követte. A megjelenő 
debreceni szakemberek és kereskedelmi dolgozók nagy érdek
lődést tanúsí tot tak az új technika iránt. Az előadás napjának 
estéjén a debreceni Gelka Szervizben a kékesi adó jelének fel
használásával színes TV bemutató volt. 

Nevezett előadást és bemutatót S. Tóth Ferenc (GELKA) 
tartotta. 

Mikroelektronikai Alkatrész Ankét 1972 
Egyesületünk Alkatrész Szakosztálya az immár több mint 

10 éve szokásos évi ankétját idén Kecskeméten tartotta, 
október 11-én, 12-én és 13-án. A közel 180 fő részvételével és 
igen gazdag programmal lezajlott rendezvényt Asztalos Lajos 
kohó- és gépipari miniszterhelyettes nyitotta meg. A meg
nyitón részt vett az ankétot vendégül látó Kecskemét város 
elnökhelyettese, és Lelkes Ivánné, a KGM Műszaki Főosz
tálya részéről Dr. Szita Jánosné a Magyar Híradástechnikai 
Egyesülés elnökét képviselte. 

A résztvevőknek módjuk nyílott a BRG kecskeméti gyár
egységét és a R E M I X tiszakécskei üzemét megtekinteni. 
A R E M I X üzemlátogatás u tán a Tiszakécskei Tanács elő
zékenysége folytán kisvasúttal kirándulás következett a 
Tisza-partra. 

Az idei alkatrész ankét a mikroelektronika ipari bevezetésé
nek jegyében zajlott le. Az elhangzott 18 előadásból 14 a 
hibrid mikroelektronikai alkatrészek gyártástechnológiájával, 
illetőleg áramköri tervezéssel foglalkozott. Az előadásokhoz 

csatlakozó 7 korreferátum szerzői közül 5 ugyancsak az 
ankét címében is hangsúlyozott témakörrel foglalkozott. 

Az ankét harmadik napján a jelenlevők vita során foglal
t ák össze a tanulságokat. Az összes felszólalók egyetértettek 
abban, hogy mind az előadások, mind az ankét során folyta
to t t személyes eszmecserék igen hasznosak voltak, hiszen 
iparunk a mikroelektronika bevezetésével egy olyan átmeneti 
szakaszba került, amelynek eredményes végrehajtásához 
kellő tapasztalattal nem rendelkezik. Fokozottan indokolt 
tehá t a gyártók és a felhasználók igen szoros kooperációja és 
tapasztalatcseréje. A vita során felmerült kérdésekre 
Dr. Katona János, Bráda Ferenc és Wollitzer György a H I K I 
részéről, Bubik István a Kőbányai Porcelángyár nevében és 
Göblös János a R E M I X részéről adta meg a szükséges vála
szokat. Ezek az alkalmazástechnikai együttműködés, a foko
zottabb műszaki propaganda és információs tevékenység, a 
hibrid mikroáramkörök megbízhatósága és a korszerűség 
kérdései köré csoportosultak. Sajnálatos, hogy a csatlakozók 
és kontaktusok témakörében eszmecserére nem nyílott lehető
ség az illetékes gyár szakembereinek távolmaradása miatt. 
Ugyancsak nem képviseltette magát néhány nagyobb fel
használó gyár sem. 

Az ankét házigazdái nevében Göblös János mondott köszö
netet az Egyesület t i tkárságának, a t i tkárság belső és külső 
munkatársainak a jó és gördülékeny szervezésért, fáradtságos 
munkájukért . 

Dr. Katona János, az Alkatrész Szakosztály elnöke zár
szavában egyetértett a felszólalók azon álláspontjával, hogy 
az ankét eredményes munká t végzett. Kiemelte, hogy a 
rendezőségnek igen nagy gondot okozott a sok előadásra 
jelentkező kiválogatása. Talán ezért volt az, hogy az idei 
rendezvény programja zsúfolt volt és viszonylag kevesebb 
idő maradt a nyilvános vitára. 

Az 1973. évi ankét előreláthatólag a Mikronika 1973 kiállí
táshoz kapcsolódva Budapesten kerül megrendezésre. 

Göblös János 
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